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Anette Kure    President  
Tom Ljosåk   Visepresident 
David Eilertsen,  Styremedlem   
Gudrun Høie   Styremedlem 
Roger Pettersen  Styremedlem  
Christian Andresen  Styremedlem  
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Karin Boine   Varamedlem 

 
 
Morten Sandnæs           Generalsekretær 
Erling Strand (under sport) Sportssjef 

 
Forfall:   
 
 

Saksliste: 

SAK 2024.73  B  Godkjennelse av dagsorden 
 

Beslutning: 
Forslaget til dagsorden ble godkjent 

SAK 2024.74  B  Godkjennelse av protokoll 
Styreprotokoll fra 11/9 ble behandlet. 

 
 
Beslutning: 
Protokollen fra 11/9 ble godkjent 
 

SAK 2024.75  R  Rapport – Administrasjon 
• NIF 

o Er i prosess med å få re-godkjent våre 

barneidrettsbestemmelser. Endring vil være at 9-10 

åringer også i nord ikke vil ha mulighet til å delta på 

stevner utenfor Norge. Har ikke hatt søknader om 

dette de siste fire årene. 

o Anette deltar på ledersamling i november. 

 

• UWW/Nordisk samarbeid 

o Ordinær kongress i Albania 27. oktober.  



o Morten deltar på et arrangementsseminar i Albania 

17-22 okt. 

o Nordisk U17 og U20 blir arrangert i Bjølsenhallen 2-

4 mai. Sportsklubben 09 er teknisk arrangør med 

bistand av forbundskontoret. 

o Estland utfordrer øvrige nordiske land til å stille med 

jenter/damer GR i stevne. Vi har sjekket ut og har 

ingen å sende. 

 

• Annet adm 

o Adm har håndtert en varslingssak opp mot en 

tillitsvalgt. 

o Etterarbeid forbundstinget 

o Nye kontorer i løpet av november 

o Vi holder på å lage en plan/kalender for webinarer 

(klubbdrift) de neste månedene 

o Søknad om fortjenestemedalje til Jan Markerud – 

Kolbotn IL 

o Utdeling av priser (Skedsmo cup, NC hos Urædd og 

Kolbotn Cup) 

 

• Para 

o Samarbeidsavtale med Stiftelsen VI i sluttfase. 

o Første parasamling gjennomført 27.-29. September. 

Vellykket! Til sammen 40 personer med utøvere, 

trenere, ledsagere og foresatte. UWW var til stede 

på samlingen med Lei Liang.  

o Krafttak-prosjektet ferdig og avsluttes. 

Kunnskapsmateriell med videobank og promofilm 

ligger tilgjengelig på hjemmesiden, og aktivitetshefte 

ferdigstilles. 

o Grenseløs paraidrettsdag i Skien 03.10. Skien 

Håndbak stilte med aktivitet. 

o Åpen kampsportdag i Kristiansand 12.10. Emil stiller 

med Kristiansand bryteklubb (håndbak + bryting). 

o Kurs “Innføring i paraidretten” gjennomføres 23.10. 

To timers digitalt kurs. 

o Emilie på klassifiseringsseminar med NIF 25.-26.10 

o Emilie og Emil på nettverkssamling med 

parakonsulenter i særforbund og kretser 29.10 

o Åpen kampsportdag i Trondheim 9.11. 

 

• Sandbrytekomiteen 
o  

 

• Sumo 

o Etter sommeren har det vært to spørsmål 

som har tatt tid. Planlegging av ulike 

rekrutteringsinitiativer, herunder oppmøte i klubber 

utenfor Østlandet som ønsker besøk. Mange klubber 

og utøvere tar kontakt, spesielt med Sigmund, og 



ønsker info om både treninger og deltakelse i 

stevner. Komiteen har derfor laget ulike skriftlige 

dokumenter som regulerer både pengebruk og uttak 

til internasjonale begivenheter. Hovedbudskapet er 

at utøvere må dekke sine egne 

utgifter. Sumobudsjettet dekker kun startavgifter og 

delvis akkrediteringer på internasjonale mesterskap 

og stevneavgifter på Europacuper.  

 

o I tillegg dekker sumobudsjettet reiseutgifter til trener 

og en leder (eller en hjelpe trener når det er 

nødvendig). I tilfeller at utøvere er under 18 år, 

krever vi at utøvere må ha med seg en voksen leder 

eller foreldre som kan ta ansvar for å følge opp 

utøverne i fritiden. Medfølgene ledere må dekke 

egne utgifter. 

 

o Når det er behov for å reise for å holde samlinger, 

prøver sumokomiteen å dekke reiseutgifter, så 

langt budsjettet strekker til. 

 

o For å fremme sumoaktivitet flere steder, har 

komiteen kjøpt to matter fra Japan. De har ennå ikke 

ankommet, men kommer i løpet av høsten. 

 

o Det er en god del planlegging av Europacupen i 

Norge 9. november på Gjerdrum. Cupen er kun for 

senior. Kostnadene er holdt så lave som mulig for 

deltakerne, noe som har muliggjort OK 

internasjonale deltakelse. Det vil komme utøvere fra 

6 land og mange fra Norge. Per nå er det påmeldt 

47 (29) menn og 35 (15) kvinner. Norske i parentes. 

Antallet er unike deltakere. Antall startere er flere 

fordi mange deltar både i egen vektklasse og i åpen 

vekt. Ledere kommer også i tillegg. 

 

o Tross ingen mark up på overnatting og 

transportservise av tilreisende med fly, ser det ut til 

at arrangementet vil gå med et lite overskudd, som i 

så fall deles mellom Gjerdrum AK som teknisk 

arrangør og sumokomiteen.  

 

o Japans ambassadør vil overvære stevnet og vi 

satser på en kort åpningstale fra Anette (eller 

kanskje den nye sportsjefen hvis det ikke passer for 

Anette?). 

 

• Håndbak 

o Battle of Hafrsfjord, NC#4, ble arrangert I Stavanger 

21. september: 96 unike utøvere, 298 enteries 



o Hittil i år har 340 unike utøvere deltatt i NC. Totalt 

1451 enteries. 

o Iron Arms på Lillehammer førstkommende helg. 138 

unike personer påmeldt, 397 enteries 

o Oppegård IF avholder ekstraordinær 

generalforsamling i november for å ta opp håndbak 

som gren. Viktig for idrettsregistreringen. 

o Prøver å få Aremark IL til å avholde ekstraordinær 

generalforsamlig i 2024 også. 

o Håndbakklubbene trenger klubbutvikling! 

Organisasjonen vokser, og jeg er redd for miljøer 

med enkeltstående ildsjeler som drar lasset alene. 

 

• Fristil menn 

o   

 

• Dommerkomiteen 

o Dommer-kickoff ble arrangert 14.-15. sept 

 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 
 
Jan Markerud tildeles NBF’s fortjenestemedalje. 
 

 

SAK 2024.76  R  Rapport Sport 
 
Erling orienterte om sportslig status. 
  

o Senior herrer: 

▪ U23-VM: Exauce Mukubu 87kg, Ludvik-Herman 

Gunheim Hatland, 77kg.  

▪ Senior VM: Håvard Jørgensen 72kg 

▪ Orienterte om prosessen rundt ny trener senior 

herrer. 

▪ Individuelle samtaler – primo november 

o Senior damer: 

▪  U23-VM: Othelie Høie 59kg, Ingrid Bergh Skard 

65kg 

▪ Senior VM: Othelie Høie, 59kg 

▪ Orienterte om prosess rundt signering av Zurabi 

Iakobashvili som landslagstrener for perioden 

2024 – 2028 og tiltenkt bruk av hans 

kompetanse.  

▪ Individuelle samtaler – primo november 

 

o Ungdom / junior: 

▪ Det jobbes med sesongplan, uttakskriterier og 

egenandelsbudsjett for 2025, vil bli informert om 

på informasjonsmøte medio november.  



▪ Påmeldingssystem: Enalyzer gjennomført på 

innkallinger fra okt. 2024. 

 

Kommende aktiviteter: 

▪ 18.10 – 20.10: Stevne GER U17gr, U17/20ww  

▪ 20.10 – 25.10: Treningssamling GER U17/20ww 

▪ 11.11 – 15.11: Treningssamling GER U17/20gr 

▪ 15.11 – 17.11: Treningssamling Oslo U17/20ww 

▪ 06.12 – 08.12: Stevne POL U17/20ww 

▪ 06.12 – 08.12: Treningssamling NOR, U17gr 

▪ 01.12 – 06.12: Treningssamling FIN, U20gr 

 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 
 
 

SAK 2024.77  B Økonomi 
Morten gikk gjennom status for 2024 
 
Gjennomgang av utkast budsjett 2025 
 
Avholdt møter med Thon Hotels, HMK buss og Nordic Blu. Også 
avholdt evalueringsmøte med Sumit 28 (24) 
 
Status markedskomite 
 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning 
 
 

SAK 2024.78  B Styreoppnevnte komiteer 
 
Forslag på gjenværende komiteer 
 
 
Stevnesekretær komite: 
 
 
Teknisk komite: 
 
 

Beslutning: 
Stevnesekretærkomite. Anette kontakter potensielle kandidater 
  
Teknisk komite; alle i styret bruker sitt nettverk til å finne personer. Vi 
lager en enkel rollebeskrivelse. 
 
 



SAK 2024.79  B Valg av ny revisor 
Tinget gav styret fullmakt til å bytte revisor i inneværende tingperiode. 
Administrasjonen ønsker å bytte til en revisor som har revidert 
forbundet tidligere (dvs at han kjenner oss godt). Vedkommende driver 
nå eget revisjonsfirma, Viken Revisjon og Regnskap (org.nr. 
927726440). 
 

Beslutning: 
Styret besluttet å engasjere Viken Revisjon og Regnskap som revisor 
for NBF. 
 

SAK 2024.80  B VM HB 2028 og Bryting 2030 
Har fått tilbud om sponsoravtale hos Thon, med forutsetning HB VM. 
Venter på prisforslag rom og fullpensjon. 
 
Morten og David har vært og besøkt Oslofjord Covention senter. Dette 
kan være et aktuelt arrangementssted. Venter på pristilbud etc fra dem. 
 
Foreløpig ikke lagt ut noe om støtteordninger store internasjonale 
mesterskap fra KUD. Ryktene sier at det avventes en ny ordning. 
Morten og David deltar på arrangementsdagen til Innovasjon Norge 
den 7 november 

 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning 

 
 

SAK 2024.81  B Eventuelt 
 
 
 
Mer var ikke til behandling. 
 
 
Oslo, 16.10.2024 
 
 
 

Anette Kure   Tom Ljosåk    Gudrun Høie 
President   Visepresident    Styremedlem 
 
 

   
David Eilertsen  Christian Andresen   Roger Pettersen  
Styremedlem    Styremedlem    Styremedlem   
 
 
 

Morten Sandnæs 
Generalsekretær 


